

KKMM sumbang RM5j untuk projek Smart ICT UMS

DE 21.4.2014 3
Jeremy S Zabala

KOTA KINABALU: Kementerian Komunikasi dan Multimedia Malaysia (KKMM) akan memperuntukkan RM5 juta kepada Universiti Malaysia Sabah (UMS) sebagai bantuan kewangan bagi pelaksanaan projek Projek Smart Infrastruktur Teknologi Maklumat dan Komunikasi (ICT).

Datuk Seri Dr Salleh Said Keruak berkata projek itu akan melibatkan penambahbaikan infrastruktur ICT di Sabah, terutamanya untuk UMS akan dilaksanakan untuk memastikan pelaksanaan inisiatif untuk elemen kemapanan.

"Projek termasuk pemasangan rangkaian fiber yang disambungkan kepada bangunan dan peremis selain dari pemasangan kamera litar tertutup (CCTV) di lokasi strategik untuk memantau kampus UMS untuk langkah-langkah keselamatan.

"Rangkaian fiber dan komponen keselamatan yang akan dibangunkan akan membantu untuk membantu jabatan pentadbiran UMS yang mewujudkan pelaksanaan Smart Eco UMS4.0 untuk menjamin keselamatan orang UMS dan juga berfungsi sebagai platform pemprosesan insiden dan analisis data," katanya.

Beliau berkata demikian pada pelancaran Projek ICT Infrastruktur Pintar UMS, di sini pada Jumaat.

Turut hadir ialah Ketua Pegawai Operasi Suruhanjaya Komunikasi dan Multimedia Malaysia (SKMM) Datuk Dr Mazlan Ismail dan Naib Canselor UMS, Profesor Datuk Dr D Kamarudin D Mudin.

Salleh yang memuji inisiatif ini mengatakan pelaksanaan sedemikian menunjukkan sokongan berterusan kepada universiti itu dalam usaha kerajaan untuk memenuhi keperluan pembelajaran dan penyelidikan kemampunan kepada institusi pengajian tinggi awam (IPTA).

Beliau juga berkata usaha ini terus dilihat sebagai kerjasama strategik antara beberapa agensi termasuk Kementerian Pengajian Tinggi, KKMM melalui SKMM, UMS serta syarikat-syarikat lain yang akan terlibat seperti syarikat pembekal.

Ini bukan sahaja akan mengubah UMS sebagai contoh dalam industri teknologi digital tetapi ia juga akan meningkatkan imej universiti dan dikenali sebagai institusi pengajian tinggi di negara ini, katanya.

Sementara itu, terdahulu dalam ucapan beliau, Kamarudin berkata projek



SALLEH (tengah) merasmikan projek itu melalui tablet sambil di saksikan oleh Kamarudin (kiri).

Projek Smart Infrastruktur (ICT) akan dapat menghubungkan mana-mana ruang digital di kalangan pelajar dan menyediakan mereka untuk menjadi mampu dan dilengkapi dalam era digital.

Beliau berkata pelaksanaan ini selaras dengan Pelan Strategik Jangka Panjang Sabah 2016-2035, yang digelar lonjakan Sabah, di mana perkembangan ICT dan pendidikan berkembang dalam dasar pembangunan sosial Sabah.

"Menyedari ini, UMS sebagai perintis kecemerlangan pendidikan dan pembangunan sosioekonomi di Sabah telah mengambil inisiatif untuk mewujudkan universiti komuniti pintar dengan memulakan projek Smart Eco-UMS 4.0," katanya.